
 

Föreningen Sydöstra Uppsala styrelsemöte, torsdagen den 16/5 2024. 
 

Plats: Sävja, Smålandsvägen17 (föreningslokal).   

 

Närvarande:  Lilianne A Zetterbereg, Eva Jonsson, Marguerite Sjöström, Synnöve Bergman, 

Aase Skotte 

 

 

      1. Mötet öppnades: Marguerite hälsade oss välkomna. 

 

      2. Val av ordförande och sekreterare: Till ordförande valdes Marguerite och till 

 sekreterare Lilianne 

 

      3.   Mötets stadgeenliga utlysande: Det var utlyst stadgeenligt 

      4. Dagordningen.  Dagordningen fastställdes med tillägg av några punkter under ”övriga 

 frågor”. 

5. Föregående mötes protokoll: Godkändes 

6. Presentation av nya styrelsemedlemmar: Synnöve Bergman och Aase Skotte fick var 

och en berätta om sig själva och vad som låg bakom deras engagemang i föreningen. 

Därutöver berättades det om föreningens tidigare insatser kring kärnfrågan. 

7. Debatten inför folkomröstningen: Debatten äger rum på Folkuniversitetet den 22 maj. 

Hur ska vi rösta och varför? Inbjudna debattörer är gruppledarna för samtliga partier i 

kommunfullmaktige. Samtalskvällen arrangeras av Dialogforum Uppsala-Föreningar i 

samverkan i samarbete med Folkuniversitetet. Många tycker att frågan är 

felformulerad och den handlar inte alls om de Sydöstra stadsdelarna, de besluten är 

redan klubbade. 

8. Sävjadagen:  Den  25 maj 09.30 – 12.00 skall Sävjadagen genomföras vid 

Kulturcentrum i Sävja. Vi bestämde att även vår förening skulle deltaga med en 

affisch. För de personer som vill ställa frågor så är undertecknad, Lilianne A 

Zetterberg, närvarande. 

9. Kommunens ansökan till Mark- och Miljödomstolen för anläggande av bro:   

Styrelsen beslutade att vi bör inkomma med yttrande mot bron då den framför allt 

påverkar kulturlandskapet och riskerar kontaminering av dricksvattnet. 

10. Övriga frågor: Vi samtalade kring möten som vi i styrelsen deltagit i och vilka frågor 

som är aktuella. Byggnationen kring väg 255 är aktuell och det har varit flera möten 

där förutom många invånare i området har även byggföretagets representanter samt 

kommunens anställda, deltagit. Här har föreningen inkommit med åsikter kring 

planen.  

Uppsala den 23 maj 2024 

Lilianne A-son Zetterberg, sekreterare,     Eva Jonsson, justeringsman 

 


